
Verksamhetsberättelse

2024/2025
SDF Gävleborg

En del av GUD-samarbetet



Gävleborgs IBF
Vi fortsätter att jobba framåt och blickar mot framtiden!

Vi gick in i säsongen med en ny domartillsättare och en viss personalomsättning i våra samarbetsdistrikt. Det gjorde att vi har fått 
nya röster och ansikten att jobba med och när alla har kommit i sina nya kostymer så har det organisationen fungerat väldigt väl. Vi 
ser en ljus framtid när vi blickar mot kommande säsonger och innebandyn i stort nationellt visar återigen en stark tillväxt. Vi är en 
idrott med högt förtroende kapital inom värdegrund och vi är övertygade om att vi nu med stor tillförsikt kan blicka mot framtiden i 
Gävleborg. 

Säsongen som gått, där har det varit prioriterat att genomföra aktiviteter med utvecklad geografisk förankring i distriktet. 
Aktiviteter i allt från seriespel, till DM-spel, till knattesammandrag, till spelarutbildningen som också kunde genomföras med full 
kraft igen. Vår spelarutbildning spelade SDF-SM i Nyköping. Extra kul att konstatera är att vi under säsongen genomförde 
SummerCamp i Bollnäs. Säsongen innebar också en del justeringar och anpassningar. Vi har under säsongen fortsatt att jobba för 
att stabilisera kärnan i tävlings- och domarverksamheten och även om utmaningar finns så känner vi att vi är på god väg. På 
övergripande plan har insatser fokuserats till att fortsätta bygga organisation och implementera den värdegrund som så 
framgångsrikt tidigare varit plattformen för regionen. Framåt så siktar vi på att ytterligare stärka utvecklingsarbetet på både spelar- 
och föreningsnivå. 

SDF-Styrelsen passar på att tacka för förtroendet få att leda förbundets och föreningarnas gemensamma intressen i förbundets 
regi. 

Säsongen 2024/25 har SDF-styrelsen haft sju (7) styrelsemöten samt årsmötet som genomfördes i juni som följdes av det 
konstituerande styrelsemötet. 

Flera möten har också genomfört tillsammans med GUD- Gävleborg, Upplands och Dalarnas samverkan där organisation och 
verksamhet har processats och modellerats för förstärkt samarbete. 
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Organisation
Styrelse:
Håkan Ekdahl, Gävle  Ordförande
Michael Parment, Gävle  Vice ordförande
Jakob Westerlund, Gävle,  Kassör
Helena Laulainen, Sandviken Sekreterare
Sarah Winges, Sandviken  Ledamot
Peter Nordqvist,   Ledamot
Mats Edholm   Ledamot   

Personal:
Johan Bergstrand, Sandviken
Linus Nielsen, Gävle
Oscar Hurtig, Gävle
Joakim Svensson, Falun  *Domartillsättning
Maja Nordin, Gävle  

Revisor:
Mats Svedberg   Aktiv revision

Ekonomi och revisionsassistans:
Anna-Carin Andersson  ISAB

Valberedning 
Bosse Westerlund, Gävle  Sammankallande ledamot
Magnus Undén, Forsbacka Ledamot 

GUD samverkan:
Annica Gullin, Uppsala  Ordförande Uppland
Jan Berglind, Falun   Ordförande Dalarna
Håkan Ekdahl, Gävle  Ordförande Gävle
Jakob Westerlund, Gävle  Adj Gävleborg

GUD Tävlingssamverkan:
Johan Gellin    Ledamot, Uppland
Jan Berglind, Hedemora  Ledamot Dalarna
Håkan Ekdahl, Gävle  Ledamot Gävleborg
Simon Andrén, Uppsala  adj ledamot Uppland
Per Nordström, Falun  adj ledamot Dalarna
Johan Bergstrand, Sandviken adj ledamot Gävleborg
Oscar Hurtig, Gävle   adj ledamot Gävleborg

GUD Domarsamverkan:
Michalela Pålsson   Ledamot Uppland
Tomas Pettersson, Falun  Ledamot Dalarna
Magnus Undén, Forsbacka Ledamot Gävleborg
Johan Forsström, Falun  Ledamot Dalarna
Olle Isacsson, Uppsala  Adj ledamot Gävleborg
Per Nordström, Falun  Adj ledamot Dalarna
Johan Bergstrand, Sandviken adj ledamot Gävleborg
Oscar Hurtig, Gävle   adj ledamot Gävleborg

GUD Utvecklingssamverkan:
Bosse Grängsjö   Ledamot Uppland
Annica Gullin   Ledamot Uppland 
Maria Erikhans   Ledamot Dalarna
Hans Fogelberg   Ledamot Dalarna
Camilla Nordlund   Ledamot Dalarna
Helena Laulainen   Ledamot Gävleborg
Mats Edholm   Ledamot Gävleborg
Johan Bergstrand, Sandviken Adj ledamot Gävleborg
Monika Tilander   Adj ledamot Dalarna (Avsl.)
Linus Nielsen   Adj ledamot Gävleborg

Tävlingskommittén Gävleborg:
Håkan Ekdahl, Gävle  Ordförande
Mats Jernberg, Gävle  Ledamot
Johnny Olofsson, Hudiksvall Ledamot
Johan Bergstrand, Sandviken adj ledamot Gävleborg
Linus Nielsen, Gävle   Adj Ledamot
Oscar Hurtig, Gävle   Adj Ledamot



Organisation
Domarkommittén:
Magnus Undén, Forsbacka Ordförande
Erik Lindberg,  Årsunda  Ledamote
Gustav Johansson, Valbo  Ledamot
Jonas Tidsjö, Gävle   Ledamot
Jakob Westerlund, Gävle  Adj ledamot
Oscar Hurtig, Gävle   Adj ledamot

Kursledare:
Mattias Asp, Bollnäs  Ledare

Utvecklingskommittén:
Helena Laulainen, Gävle  Ordförande
Lennart Liljedahl, Gävle  Ledamot
Mats Edholm, Söderhamn  Ledamot
Daniel Ferry, Sandviken  Ledamot
Malin Andersson, Gävle  Rep MaMovement
Linus Nielsen, Gävle   Adj ledamot
Oscar Hurtig, Gävle   Adj ledamot

Spelarutbildning pojkar/P16:
Marcus Blomstrand, Gävle  Instruktör 
Philip Pettersson, Gävle  Instruktör 
Simon Larsen, Gävle  Instruktör

Spelarutbildning flickor/F16:
Simon Söderström, Gävle   Instruktör
Christoffer Johansson, Hudiksvall Instruktör
Alice Östling,     Instruktör
Madeleine Jerner    Instruktör



GUD-samarbetet är ett samarbete på organisatorisk nivå mellan de tre innebandydistrikten; Gävleborg, 
Uppland och Dalarna. Samarbetet etablerades i formaliserad grad till verksamhetsåret 2012/2013 och har 
sedan dess varit en viktig del i utvecklingen av idrotten i regionen. Hittills har samarbetets 
formaliseringsgrad mestadels handlat om integrerade tävlingsserier, främst på seniorsidan med syfte att 
möjliggöra och kvalitetssäkra de högsta nivåerna i regionen samt delar inom domaradministration. 
Samarbetet har över tid utvecklats i takt med att "Svensk Innebandy vill" också har blivit det gemensamma 
styrdokumentet för utvecklingen och styrningen av vår idrott.

Med anledning av behovet, att svara på framtidens utmaningar och forma en organisation som kan möta 
idrottens behov ser vi stora samordningsvinster som en direkt effekt av ett utökat samarbete. Syftet med 
detta avtal är således att definiera utvecklingen en regional styrning med ett starkt lokalt förankrat 
utförande för en så effektiv utveckling av innebandyn som möjligt.

Målsättningen är att GUD-samarbetet ska vara en proaktiv ledare i utvecklingen av SDFs basuppdrag och 
därmed forma en organisation för utförande som svarar på behovsbilden inom svensk innebandys 
styrdokument.

GUD-SAMARBETET



GUD-samarbetet – varför?

• Målsättningen är att effektivisera administration och utveckla organisation för 

mer stöd till föreningar 

• En effekt ska mer resurser till utveckling, positioneringsarbete och 

uppsökande verksamhet

• En ambition att vara pionjär för effektiv distriktsutveckling/regions samarbete 

– möjlighet att själva sätta inriktningen för hur vi ska se ut i framtiden



Kärnvärden och målsättning

• Vi vill vara det goda exemplet i svensk innebandy

• Svensk innebandy ska präglas av en tillsammansanda och ett framåtlut – vi ska vara en 

offensiv i det arbetet

• Vi ska genom samarbetet och vår lojalitet också stärka affärsnyttan för alla parter i 

svensk innebandys hela verksamhet (SF, SDF, IF)

• Vår modell ska vara möjliggörare för fler att enas bakom samma starka profil och 

värdegrund



April - Konferens SM 

finaler Friends Arena

2024
Maj – Skol DM i Gävle 

och Hudiksvall

 

2024

Jan – SDF SM

P och F16 Umeå 

2025

Mars – Gävleborgsspelen

Grön- och Blånivå

2025

Augusti – Summercamp på 

Gavlehov och Bollnäs

2024

Mars - DM slutspel

2025

Highlights ur verksamheten 2024-2025

Dec – DM Gruppspel 

Röd nivå Gävleborg

2024



Våra strategiska målområden i Gävleborg och 

GUD

Klipp in ert organisationsschema
En vägvisare för gott 

samarbete och 
värdegrund

En professionell 
organisation och det 

ledande exemplet som 
andra vill vara 

En ledande 
samhällsaktör som tar 

ansvar



Vår verksamhet
Styrelsens huvudsakliga uppgift har varit att vara den som delegerar, 

sammanhåller och den del som följer upp de olika inriktningarnas arbete.

Verksamhetsplanen som antogs på årsmötet 2024 har haft ett tydligt syfte vara 

styrningen för organisationen. Med tydliga mål och strategier beroende på det 

resurser man förfogar över leder styrelsen arbetet med att fördela resuserna. Det 

stora operativa arbetet har delegerats kansliet där arbetet planeras och 

genomförs.

Samtliga aktiviteter och kontakter sker från kansliet som ocksår navet i 

verksamheten. En övergripande vision från styrelsens sida har varit att ha 

kommittéer till samtliga verksamhetsinriktningar, idag finns en kommitté för 

tävling, domare och utveckling.



Vinnare 2024-2025
Seriespelet:
H2 GUD: Grupp A: LI 20 Grupp B: IBK Runsten
H3 G/D: Hofors IBK
H4 G/D: Wallviks IK
H5 G: Sandvikens AIK 2
D1 GUD: Grupp A: KAIS Mora Grupp B: GÄVLE GIK  
D2: G/D: Borlänge IBK

F16 GUD: -
P16 GUD: IBK Njutånger Sundsvall
HJ GUD: IBK Runsten
DJ GUD: Sundsvall IBF

Flickor Röd
Div 1 Gävleborg/Dalarna: LI20
Div 2 Gävleborg/Dalarna: Strömsbro IF
Div 3: Gävleborg/Dalarna: Strömsbro IF
Div 4: Valbo IBF

Pojkar Röd:
Div 1: IBK Njutånger/FBC Sundsvall
Div 2: FBC Nordic/Sundsvalls IBF
Div 3 Gästrikland: Gävle GIK
Div 3 Hälsingland: IBK Njutånger Innebandy
Div 4: IBK Hudik

Skol DM:
Åk 6 Flickor: Prolympia
Åk 6 Pojk: Lillhagsskolan
Åk 7-9 Flick: Sofiedalsskolan
Åk 7-9 Pojk : Nynässkolan

Senior-DM:
Herr: -
Dam: Strömsbro IF

Ungdoms-DM
HJ: Gävle GIK
DJ: Strömsbro IF
P16: IBK Njutånger/FBC Sundsvall
F16: -

Pojkar Röd division 1: IBK Njutånger/FBC Sundsvall
Pojkar Röd division 2: Gävle GIK
Pojkar Röd division 3 Gästrikland: Gävle GIK
Pojkar Röd division 3 Hälsingland: Wallviks IK
Pojkar Röd division 4: IK Huge

Flickor Röd division 1: Valbo IBF
Flickor Röd division 2: Strömsbro IF
Flickor Röd division 3: Strömsbro IF
Flickor Röd division 4: Söderhamns IBF



Tävling- och domarberättelsen
Tävling:
Det var en återigen en utmanande säsong. Även om den landande mycket mer väl än den föregående. Återigen var det en säsong där vi under en särskild tidsperiod 
hade oerhört mycket matcher som ska spelas samtidigt. Vi kunde dessutom både spela gruppspel och slutspel i DM för ungdomar och juniorer och sedan avgöra 
allting med laddade DM finaler. DM-konceptet tog ett steg i rätt riktning och upplevdes mer uppskattat. Något vi avser utveckla ytterligare nästa år.
På grön nivå så har vi sett flertalet lag växa fram, på nationell nivå är licensstatistiken i paritet med innan pandemin vilket är glädjande. Särskilt på flicksidan där vi har 
kunnat se rekordnotering. I Gävleborg har inte utvecklingen varit riktigt i den takten men det blåser oavsett gynnsamma samma vindar och trender pekar åt rätt håll 
igen. Någonting som vi tycker är väldigt roligt och någonting som också bevisar att föreningar har lagt ner tid och arbete för att, trots hinder under resans gång, 
fortsätta ge möjligheten till våra allra yngsta förmågor att spela Innebandy. Vi har även på röd-nivå ökat samarbetet med Dalarnas IBF för att kvalitetssäkra 
seriespelet. Vilket vi och Dalarna ser som ett väldigt lyckat gränsöverskridet samarbete.  På junior- och seniorsidan lutar vi oss mot våra GUD-serier. Övrig 
tävlingsverksamhet har bestått av ett lyckat Skol-DM och en gemensam Paraserie i GUD-samarbetet.  

Så till sist ett stort tack till alla lag, ledare och spelare.

Domare:
En tuff säsong, men ett steg i rätt riktning .Först och främst vill förbundet understryka vikten och den stora tacksamhet för alla domare som år efter år drar ett tungt 
lass på distriktsnivå. Ett väldigt stort tålamod. Frå fjolårssäsongens mycket tuffa sådana blev den nyss avslutade en mer harmoniskt sådan. Totalt utbildades också 
runt 60 nya nybörjardomare där förbundet hyser stor respekt och tilltro för det viktiga jobbet att utveckla dessa - som vi är helt övertygad är, vår framtid. Nyckeln för 
en mer hållbar och långsiktig domarförsörjning stavas coachning och omhändertagande av nästa generation. Igen motsättning mot alla domare som står för evig 
rutin men återväxten är på visst sätt alarmerande. 

Vi hoppas att utbildningstakten ska vara fortsatt stark nästa säsong och att vi lyckas bibehålla den stora massan av alla domare från den genomgångna säsongen. 
Med en stark coachverksamhet kan vi då snart se ljuset av en human generationsväxling med fler godkända domare på planen!

Tack alla fantastiska ledare som gör det möjligt att skapa goda idrottsliga utvecklingsmiljöer för våra domare! 



Utvecklingsberättelsen
Utveckling:
Spelarutbildningen har rullat på i vanlig ordning. Vi hade över 100 anmälda som under säsongens gång genomfört givande dagar med innebandy, fys och 
föreläsningar. Denna säsongen använde vi oss av både Gavlehov och nybyggda, fina, Ferrum Arena i Sandviken. 

Vi har haft en god närvaro med representation från många olika föreningar inom distriktet. Därtill har vi lyckats få till en fin kombination i den vuxna närvaron i de 
olika rollerna, där vi har haft lokala instruktörer kombinerat med mer erfarna instruktörer utifrån. Bland våra föreläsare har vi också haft en bra variation på lokala 
förmågor i början av sin föreläsar-karriär tillsammans med mer erfarna föreläsare. En variation och integrering mellan ungt och nytt samt äldre och erfaret som varit 
väl uppskattat och utvecklande. Vi har även inkluderat resurser från distriktslagsstaberna där våra distriktslagstränare har inkluderats i spelarutbildningen och har 
arbetat med spelare födda i alla åldrar. Detta hoppas vi ska utvecklas ytterligare till kommande säsong. 

Distriktslaget fortsatte i sin nya struktur under säsongen 24-25 i sina förberedelser i form av ett flertalet temadagar under perioden mellan april 2024 till DSM i 
Januari 2025. Den nya proceduren för etableringen av ett distriktslag tar vid efter fyra år på spelarutbildningen genom tre olika faser under de sista tio månaderna. 
Under april-månad träffades alla anmälda spelare födda 2008 (samt flickor födda 2009 i Gävleborg i Bergby idrottshall för en heldag med introduktion, fystester, 
teoripass och innebandy. Och det genomfördes också en breddturnering mot Dalarnas IBF. Därefter följde två heldagar med övernattning i Hudiksvall, flertalet 
heldagar i Bergby Idrottshall, breddturnering i Falun och en avslutande träff under den andra fasen i Sandviken och alla deltagande spelare spelade innebandy och åt 
pizza tillsammans. Under fas tre så valdes en spelartrupp ut för F16 och P16 som skulle representera Gävleborg i DSM i Nyköping. Efter ytterligare heldagar i Bergby, 
en träningscup mot Uppland och Dalarna i IFU Arena, Uppsala och två heldagar med övernattning i Sandviken så var lagen redo för bussresan söderut.

Väl i DSM så presterade båda lagen bra. Gävleborgs P16 lyckades tyvärr inte nå slutspel och efter ett gäng tuffa matcher i gruppspelet så fick det bli 
placeringsmatcher istället för slutspelsmatcher. Väl där visade man prov på kvalitet och tog meriterande segrar mot Halland och Skåne med 4-3 och 5-2, vilket 
resulterade i en delad niondeplats. För Gävleborgs F16 gick det bättre i gruppspelet och efter ett imponerande spel lyckades tjejerna att kvalificera sig till slutspel 
före Västernorrland och Norrbotten. Detta innebar att F16 nu gått till slutspel två DSM i rad. Kvartsfinalen blev en jämn historia där Gävleborg länge ledde matchen – 
Dalarna kvitterade i slutet och matchen gick till förlängning. I förlängningen drog sedan Dalarna det längsta strået och gick vidare. Men en vinst i placeringsmatchen 
mot Västmanland gjorde att F16 placerade sig på en finfin delad femteplats.



Utvecklingsberättelsen
Utveckling:
Vi har fortsatt varit duktiga på att utbilda våra ledare och har haft ett bra samarbete inom GUD med att administrera och genomföra utbildningar. Vi har genomfört 
alla utbildningar som vi har önskat förutom Steg 1 Svart – där fick vi ställa in på grund av för få anmälda. Flest antal tillfällen har vi haft för grundutbildningarna för 
Barn/Ungdom och Junior/Senior och efter det följer stegutbildningarna grön, blå och röd. Grundutbildningarna har fortsatt erbjudits både digitalt och fysiskt – vilket 
har varit uppskattat. Utbildningskravet och ledarlicensen efterlevs på ett bra sätt och vi ser en ökad förståelse kring hur viktigt det är med välutbildade ledare. 

Vi har deltagit i lovaktiveter och besökt skolverksamhet under Idrottens dag. I dessa aktiviteter har vi nått barn som inte är en del av innebandyn idag. Här är vi också 
behjälpliga med att komma i kontakt med föreningar om så önskas. 

Kansliet har fortsatt att utbildas i den nya versionen av ”Vår förening vill ” som SIBF har lanserat. Den nya versionen ska göra sänka tröskeln för verktyget och göra det 
enklare för föreningar att jobba med föreningsutveckling. I och med detta kommer vi framgent enklare kunna nå föreningar och hjälpa dem att utveckla just de delar 
som de anser att deras förening behöver. 

Vi har också besökt föreningar där vi dels har varit behjälpliga med uppstart av nya lag men också i ett föreningsutvecklingssyfte – både kring organisatoriska frågor 
för att berätta om nya ”Vår förening vill”. 

Under hösten genomförde vi ett föreningsutvecklingskonvent på Scandic Gävle Väst som var mycket uppskattar – detta ser vi fram emot att utveckla vidare framåt. 

SummerCamp 2024 var lyckat med ett över hundra deltagare under fyra fullspäckade dagar på Gavlehov.  Extra glädjande att vi också lyckades genomföra 
SummerCamp i Bollnäs.



Ekonomisk berättelse
Resultatet för Gävleborgs IBF är: - 192 146

Gävleborgs Innebandyförbund har en stabil och välmående ekonomi med en god kassa. Något som har varit prioriterat att stabilisera efter tuffa år med 

pandemi, inflation och låg konjunktur. Flera år i rad har rörelseresultatet gett ett överskott som ett resultat av ett noggra nt budgetarbete med god pression. I 

år är dock ett år med en avvikelse till följd av ökade kostnader, personalförstärkningar och en del planerade kundförluster. De senaste budgetåren har en 

budget i takt med samgåendet till Gävleborgs IBF presenterats som varit väldigt kostnadseffektiv, dels på grund av pandemin och nödvändiga effektiviseringar i 

verksamheten. Dels på grund av en återhållsamhet i förväntade intäkter. Rörelsens resultat bortsett avskrivna kundförluster ä r ett marginellt underskott. På 

grund av den goda likviditeten så har SDF-styrelsen ansett att läget är fördelaktigt att skriva av äldre kundfodringar. 

Vi ser att intäkterna är i behov av att öka utan att belasta föreningar med ökade avgifter vilket är prioriterat för förbundsverksamheten. 

Satsningen på marknadsintäkter, evenemang, spelarutbildningen för ungdomar, lyckade utvecklingsprojekt, föreningsutveckling och projekt är delar som 

behöver inbringa mer överskott till förbundet för att upprätthålla den organisation som krävs för att leverera bra service. E n inte alltid enkel ekvation då 

personalbemanningen denna säsong ansågs äntligen ha hittat ett lugn efter några mer utmanande verksamhetsår. 

Gävleborgs IBF värdesätter stor kostnadskontroll och en aktiv prognostisering. Inom organisationen har vi gjort nödvändiga pr ioriteringar - vilket gör att det 

har varit en växande ekonomi utan att föreningsavgifter har ökat nämnvärt trots höga inflationer. Det som är utmanande och di striktets viktiga prioritering 

framåt är att säkerställa upprätthållande av nationella utvecklingsstöd och intäkter. Det som förklarar årets underskott är j ust avskrivningar, kundförluster och 

minskade bidrag. 

Innebandyförbundet kan till årsmötet lämna en ekonomisk situation som är fortsatt stabil, det egna kapitalet är starkt och likviditeten god. På längre sikt har 

man varit fortsatt beroende av integrerade serier med angränsade distrikt och möjligheter till samarbeten för personella resurser för att utveckla distriktet och 

regionen framåt. Vilket också är ett arbete som sker i takt med GUD-samarbetet. 

I fonden #InnebandyForAllFond finns 148 TKR och Domarklubben har 5 500 SEK till förfogande vilket också är medel som växer.
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